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حریف تدارکاتی تیم ملی فوتبال مشخص شد
اندونزیایی  ورزشی  سایت 
از حریــف تدارکاتی تیم ملی 
از شــروع  ایران قبل  فوتبال 
قطر   ۲۰۲۳ ملت هــای  جام 

رونمایی کرد.
به گزارش ایرنا  ، تیم ملی 
برای  را  اندونزی خود  فوتبال 
فوتبال  رقابت های  در  حضور 

جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ قطر آماده می کند و این تیم قصد دارد قبل از شروع 
این رقابت ها ۲ دیــدار تدارکاتی در ترکیه برگزار کند. این تیم در جام ملت های 

آسیا در گروه D با تیم های ژاپن، عراق و ویتنام همگروه است.
تیــم ملی فوتبال اندونزی در اوایل ژانویه ۲۰۲۴ ابتدا در اردوی ترکیه مقابل 
لیبی قرار می گیرد و چهار روز بعد در ادامه این اردو نیز با تیم ملی فوتبال ایران 
بازی تدارکاتی خواهد داشت. تیم ملی ایران در حال حاضر در رده بیست و دوم 
و تیم ملی اندونزی در رده ۱۴۶ فیفا قرار دارند. از نظر عملکرد نیز تیم ملی ایران 
روند مثبتی داشــته و توانست به عنوان تیم اول گروهش به جام جهانی ۲۰۲۲ 

راه پیدا کند.
در ادامــه این ســایت اندونزیایی نیــز نقطه قوت تیم ملی فوتبــال ایران را 
خط هافبک این تیم اعلام کرد و نوشــت: آنها هافبک های خلاق و پویایی مانند 
علیرضا جهانبخش، سعید عزت اللهی و سامان قدوس دارند. خط حمله ایران نیز 
کاملًا شــرایط خوبی دارد و بازیکنانی مانند مهدی طارمی، سردار آزمون و کریم 

انصاری فرد در آن حضور دارند.
جام ملت های ۲۰۲۳ قطر از پنج شــنبه  ۲۲ دی ماه آغاز می شود و تیم ملی 
فوتبال ایران در گروه C با تیم های فلسطین، هنگ کنگ و امارات همگروه است.

وحدت هنانوف  دومین طلبکار سرخ پوشان 
مدافع تاجیکســتانی تیم 
فوتبال پرســپولیس به دلیل 
به  مطالباتش  پرداخت نشدن 

این باشگاه اخطار داد.
باشــگاه  ایرنا،  گزارش  به 
پرســپولیس در این روزها در 
شرایط خوبی به سر نمی برد 
و با حواشــی مختلفی دست 

و پنجه نرم می کند. بعد از شکســت این تیم در هفتــه پایانی رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا و حذف از این رقابت ها خبری منتشر شد مبنی بر اینکه گئورگی 
گولسیانی مدافع گرجستانی این تیم دو هفته پیش بابت دریافت مطالباتش به 

باشگاه نوتیس داده است.
مشخص شــد دیگر بازیکن خارجی این تیم یعنی وحدت هنانوف نیز پیش 
از گولسیانی به باشگاه پرسپولیس نوتیس داده است و اکنون مهلت آن به اتمام 
رسیده است. گفته می شود مدیران باشگاه در حال مذاکره با این دو بازیکن برای 
پرداخت مطالباتشان هستند و اگر مشــکلی رخ ندهد به زودی با آنها به توافق 

خواهند رسید.

گلزار در فدراسیون تنیس 
فدراسیون  رئیس  حکم  با 
تنیس، بازیگر مطرح ســینما 
این فدراســیون ســمت  در 

گرفت.
به گزارش ایرنا، نشســت 
خبــری داود عزیزی، رئیس 
فدراسیون تنیس در محل این 
فدراسیون برگزار شد. در این 

نشست محمدرضا گلزار، بازیگر سینما نیز حضور داشت و با اعلام عزیزی وی به 
عنوان عضو هیات رئیسه انجمن پدل منصوب شد.

گلزار در این نشست عنوان کرد: خیلی تلاش کردم که این مسئولیت را قبول 
نکنم؛ چرا که این مسئولیت مهمی است.

عزیزی نیز گفت: از گلزار دعوت کردیم تا در انجمن پدل سمت بگیرد و باعث 
پیشــرفت این رشته شــود. حضور او افتخار بزرگی برای خانواده تنیس است و 

امیدوارم اتفاقات خوبی رقم بخورد.

احضار فکری و بادامکی به کمیته اخلاق   
کمیته اخلاق فدراســیون 
فوتبال محمودفکری و حسین 
باداماکــی را بــه این کمیته 

احضار کرد.
به گزارش ایرنا، در نشست 
خبری پیش از دیدار هوادار و 
پرسپولیس حواشی در رابطه 
بــا داور این دیــدار به وجود 

آمد که حسین بادامکی معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس به صحبت های فکری 
واکنش نشان داد و در ادامه نیز باشگاه هوادار نیز به اقدام بادامکی واکنش نشان 
داد. از این رو کمیته اخلاق فدراســیون فوتبال به ایــن ماجرا ورود کرد و طی 
ابلاغیه نوشــت: نصیر نعیمی پور، محمود فکری و حســین بادامکی نیز باید روز 

دوشنبه ۲۰ آذرماه در کمیته اخلاق حضور یابند

آنچلوتی: 
چشم بسته پیشنهاد عربستان را قبول می کنم

مادرید  رئــال  ســرمربی 
واکنــش جالبــی در صورت 
رسیدن پیشــنهاد نجومی از 

عربستان ازخود نشان داد.
کارلو  فــارس،  گزارش  به 
آنچلوتی سرمربی رئال مادرید 
در پاســخ به ســوال یکی از 
زمینه دریافت  خبرنگاران در 

پیشنهاد نجومی از عربستان برای مربیگری واکنش جالبی داشت.
خبرنگار اسپانیایی سوال کرد: اگر پیشنهاد 5۰۰ میلیون یورویی از عربستان 
دریافت کنید چه کار می کنید؟ آنچلوتی در پاسخ به این سوال می گوید که »با 

پای پیاده به عربستان می روم!«.
ســرمربی ایتالیایی معتقد اســت در صورت رسیدن چنین پیشنهاد نجومی 

لحظه ای درنگ نخواهد کرد و با چشم بسته به لیگ عربستان منتقل می شود.
آنچلوتی با داشتن ۴ قهرمانی اروپا پرافتخارترین مربی لیگ قهرمانان به شمار 
می آید. ســرمربی ایتالیایی با فدراســیون برزیل برای هدایت سامباها به توافق 
رســیده است. عربستان از تابستان گذشته با ریخت و پاش های زیاد بیش از ۳۰ 

فوتبالیست سرشناس را به لیگ این کشور کشاند.

مسی پا به دنیای مُد گذاشت
پیراهــن دارنــده 8 توپ 
دنیا  بازیکن  بهتریــن  طلای 

وارد دنیای مُد شد.
به گزارش فارس، نشــریه 
داد  اســپانیا خبر  »مــارکا« 
پیراهن صورتی لیونل مســی 
با باشگاه اینتر میامی جزو ۱5 
مدل برتر سال ۲۰۲۳ از سوی 

سایت »Vogue« انتخاب شد.سایت »Vogue« به معرفی مدل های برتر لباس 
در جهان می پردازد. در معرفی بهترین مدل های پیراهن دنیا در سال ۲۰۲۳ نام 
لباس لیونل مسی با اینتر میامی در رده پانزدهم ایستاد. مسی در تابستان گذشته 

راهی آمریکا شد و به تیم اینتر میامی ملحق شد
. پیراهن صورتی اینتر میامی با نام مســی فروشــی بی نظیر داشت و دارنده 
8 توپ طلای بهترین بازیکن دنیا را وارد دنیای مد کرد. اســطوره آرژانتینی این 
روزها در ایام تعطیلات به سر می برد. مسی بعد از حذف اینترمیامی از رقابت های 

MLS باید ۳ ماه استراحت کند تا بازی های باشگاهی اش آغاز شود.

اخبارکوتاه

سرپرســت تیم فوتبال صنعت نفت آبادان 
گفت: در فوتبالی که در خیلی از مســائلش 
قانون نمی بینیم، رد پنالتی هم با یک تماس 

تلفنی غیرقانونی نیست.
موسی قنواتی در گفت و گو با فارس، درمورد 
شکست ۲ بر یک صنعت نفت آبادان مقابل 
آلومینیوم اراک در هفته دوازدهم لیگ برتر 
و ناکامی مجدد در بازی های خانگی، اظهار 
داشت: مدتی است که تیم جوان ما با وجود 
بازی های خوب و کســب نتایــج خوب در 

خــارج از خانه، در آبادان به دلیل فشــار و 
استرس نمی تواند نتیجه بگیرد. اصلا در این 

مدت نتایج خوبی کسب نکرده ایم.
البتــه این وضعیت قطعا باید اصلاح شــود. 
کادرفنی و اعضای باشــگاه باید دســت به 
دســت هم بدهند تا شــرایط را بهتر کنند. 
۱۲ هفته گذشت و خیلی زود به نیم فصل 
می رســیم. امتیــازات زیادی را از دســت 

داده ایم و فرصت چندانی هم نداریم.
وی درمورد اینکه چرا بازیکنان در بازی های 

خانگی نمی توانند نتایج مناسب را به دست 
آورنــد، گفت: هوادار از تیــم فوتبال زیبا و 

نتیجه می خواهد. 
حق هم داشــته و دوســت دارند تیم شان 
در رتبه های بالاتــر قرار بگیرد. این موضوع 
مقــداری روی تیم فشــار و اســترس وارد 
می کنــد. بچه های ما جوان هســتند و باید 
این فشار کمتر شــود. با این وجود تاکنون 
طرفداران مــان به آنها بی احترامی نکرده اند. 
پس از بازی روز گذشته نیز با وجود مطرح 

کــردن برخی انتقادات، پــس از صحبت با 
بازیکنان و کادرفنی باز هم تیم را تشــویق 

کردند. 
سرپرســت صنعت نفت آبادان تصریح کرد: 
مقابــل آلومینیوم بــازی بدی هــم انجام 
ندادیم اما مقداری نداشــتن تمرکز و اخراج 
محمدرضا خانــزاده در دقیقه ۳7، فشــار 
مضاعفی به تیم آورد و در نهایت شکســت 

خوردیم.
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بازی و بازگرداندن پنالتی آلومینیوم، تصریح 
کــرد: پس از اعــلام پنالتی دیدیــم  داود 
رفعتی تماســی داشت که خودش می گفت 
با ســازمان لیگ بود. خداداد افشــاریان در 
جایگاه ویژه نشسته بود. دیدم رئیس کمیته 
داوران گفتــه من نظــر داور را بازنگرداندم 
و مــن هم دقیق اطلاع ندارم چه کســی با 
رفعتــی صحبت کــرد اما هرکســی با وی 
تماس گرفت، صحنــه را به دقت دیده بود. 
وقتی ما VAR نداریم، چنین مسائلی پیش 
می آید و می توان تصمیم را عوض کرد. وی 
درمورد اینکه آیا قانونی اســت که از بیرون 
به داور بگویند تصمیمت اشتباه بوده است، 
گفت: اولین نفری که به حسین زمانی گفت 
پنالتی اشتباه است، حسن انتظاری، کمک 
داور اول بازی بود امــا داور در بازگرداندن 
تصمیمش تاخیر داشت یا مجاب نشده بود 
که تصمیم خود را عوض کند. پس از تماس 
تلفنی رفعتی هم تصمیم گرفتند پنالتی را 
بازگردانند. ضمن اینکه باید جایی از قانون 
صحبــت کنیم که همه چیز قانونی باشــد. 
مگر شــرایط ورزشگاه ها، برگزاری مسابقات 
لیگ، نبود VAR در اســتادیوم و... قانونی 
است که فقط همین یک کار قانونی نباشد؟! 
سرپرســت صنعت نفت ادامه داد: بین بازی 
هفتــه یازدهم  و دوازدهــم تیم ما ۱۴ روز 
فاصله بود. در هیچ جای دنیا چنین اتفاقاتی 
نمی افتــد. بنابراین جایی بایــد صحبت از 
قانون کنیم که همه چیز قانونی باشــد. در 
فوتبال بی قانون ما می توان را جا به جا کرد. 
ضمن اینکه اصــلا آن برخورد پنالتی نبود. 
خود مجتبی حســینی هم اعلام کرد اعلام 
آن پنالتی اشتباه بود. از سرمربی آلومینیوم 

تشکر می کنم که واقع بینانه حرف زد.

سرپرست نفت آبادان: 

مگر کل فوتبال ما قانونی است که رد پنالتی با تماس تلفنی غیرقانونی باشد

قهرمان ســابق بوکس آســیا گفت: حضور 
مربیان کوبایی در ایران تصمیم خوبی بود اما 
باید به آنها ۴ سال فرصت بدهیم و دوستان 
مثل »آ  س بال« مربی کوبایی این مربیان را 
فراری ندهند احسان روزبهانی در گفت وگو 
با فارس، در پاســخ به این سؤال که رینالدو 
فونتس مربی کوبایی در حال حاضر هدایت 
تیم ملی بوکس را بر عهده گرفته و در حال 
حاضر ملی پوشان در لرســتان زیر نظر وی 
تمرین می کنند، نظر شــما در مورد حضور 
این مربی خارجی در ایران چیست، گفت: من 
هنوز مربی کوبایی را ندیده ام اما همه مربیان 
کوبایــی بالاخره کوبایی هســتند و کاربلد. 
همه بوکس دنیا این مربیان را می شناســند. 
رینالــدو از طرف آس بال مربــی کوبایی به 
ایران معرفی شده است. او مدرس فدراسیون 
جهانی و یکی از بهترین مربیان بوکس دنیا 
اســت. امیدوارم با حضور مربیان کوبایی در 
بوکس ایران اتفاقــات خوبی رقم بخورد. در 
حال حاضر اردوی تیم ملی در استان لرستان 
است و این مربی کوبایی تمرینات خود را با 

تیم ملی ایران آغاز کرده است.
وی در ادامه افزود: روح الله حســینی رئیس 

فدراسیون بوکس تصمیمات خوبی گرفته و 
امیدوارم بوکس ایران با مربی خارجی موفق 
شــود. خیلی خوب است که او به وعده هایی 
که داده بود حالا دارد عمل می کند. امیدوارم 
کســی کاری به کار مربیان کوبایی نداشته 
باشد. هنوز یادمان نرفته زمانی که آ س بال به 
ایران آمد برخی ها او را خیلی اذیت کردند و 
وقتی عرصه برای آس بال تنگ شد این مربی 
کوبایــی تصمیم گرفت ایــران را ترک کند.
دوستان باید اجازه بدهند این مربی کوبایی و 
سایر مربیان که قرار است به ایران بیایند کار 

خود را انجام دهند.
کاپیتان سابق تیم ملی بوکس در واکنش به 
این ســوال که آیا برگزاری استاژ مربی گری 
بــرای مربیان کل کشــور زیر نظــر مربیان 
کوبایــی به نفع بوکس ایران اســت یا خیر، 
گفت: مســؤولان فدراســیون تا اینجای کار 
تلاش کرده انــد و با مربیان کوبایی به توافق 
رســیده اند ظاهراً رینالــدو فونتس در حال 
حاضر فعالیت خــود را در ایران آغاز کرده و 
فونتانا یکی دیگر از مربیان کوبایی اســت به 
زودی همراه با دســتیار خود به تهران سفر 
خواهــد کرد حالا که ما مربیــان خارجی را 

در کنار بوکس کشورمان داریم می توانیم با 
برگزاری استاژ مربی گری برای مربیان داخلی 
سطح فنی مربیان کشــورمان را بالا ببریم. 
با برگزاری کلاس های آموزشــی با مدرسی 
مربیان کوبایی می تواند ســطح فنی بوکس 

کشورمان بالا برود.
وی در پاسخ به این ســؤال که به نظر شما 
مربیــان کوبایی در چه مدتــی می توانند به 
بوکس ایران کمک کنند، گفت: اینکه آنها ۶ 
ماه در ایران باشند و فعالیت کنند و برخی ها 
مثل گذشــته آنها را اذیت کنند و در نهایت 
این مربیان تصمیم بگیرند از ایران بروند هیچ 
مشکلی حل نمی شــود. باید مربیان کوبایی 
۴ ســال در ایران باشند المپیک پاریس که 
نزدیــک 8 ماه دیگر آغاز می شــود اما برای 
المپیک بعدی ما باید با همین مربیان کوبایی 
همکاری کنیم. باید بــه این مربیان فرصت 
بلندمدت بدهیم. در کوتاه مدت ما می توانیم 
بــا این مربیان در چند تورنمنت حضور پیدا 
کنیم اگر تغییرات را در تیم ملی حفظ کردیم 
که این مربیــان می توانند کمک حال بوکس 
ایران باشــند در غیر اینصورت می توانیم با 
مربیان دیگری  وارد مذاکره شویم اما در هر 

صورت یک بازه زمانی ۴ ساله باید در اختیار 
این مربیان کوبایی بگذاریــم. با کوتاه مدت 

کاری پیش نمی رود.
روزبهانــی در پاســخ به این ســؤال که چرا 
مدتی اســت از بوکس ایران فاصله گرفته اید 
آیا تمایــل ندارید به عنــوان مربی در کنار 
بوکس ایران حضور داشــته باشــید، گفت: 
من دوســت دارم به بوکس کشورمان کمک 
کنم اگر در تیم ملی بودم دوســت داشتم به 
بوکــس ایران کمک کنم اما خب دوســتان 
دیگری نیز هســتند که می توانند این کار را 

انجام بدهند و متأسفانه راه به ما نمی دهند. 
البته ظاهرا برخی هــا فراموش کردند زمانی 
که کنار روح الله حســینی پیش از انتخابات 
بودنــد مدام بام ا در تمــاس بودند اما وقتی 
که حسینی رئیس فدراســیون شد آنها که 
کنار او هستند تغییر کردند و دوستان خود 
را فراموش کردند. روح الله حسینی همیشه به 
من محبت دارد اما ظاهرا برخی ها که کنار او 
حضور دارند در آن مقطع به من نیاز داشتند 
امــا در هر صورت من همیشــه برای کمک 

کردن به بوکس کشورم آماده ام.

احسان روزبهانی: 

مربیان کوبایی را فراری ندهند بوکس نتیجه می گیرد

موضع گیری های امیدوارکننده

دعوتنامه ای که خبر از تغییرات در ژیمناستیک می دهد

حضور رئیس پیشین فدراســیون ژیمناستیک در مجمع 
کمیته ملی المپیــک و برخی موضع گیری ها و اقدامات در 
مورد این رشته، امیدواری هایی برای حل مشکلات چندماه 
اخیر ایجاد کرده اســت. به گــزارش  مهر، مجمع عمومی 
کمیته ملی المپیک هفته گذشته با یک موضوع قابل توجه 
برگزار شد، پیش از برگزاری مجمع، دعوتنامه برای تمامی 
رؤسای فدراسیون های ورزشی ارسال شده بود که حقدادی 
رئیس فدراســیون ژیمناســتیک هم در این لیست حضور 
داشت، اما روز قبل از مجمع با دعوت از اینچه درگاهی همه 
معاملات بهم ریخت و رئیس سابق فدراسیون ژیمناستیک 
به عنوان نماینده این رشته در مجمع عمومی کمیته ملی 

المپیک حاضر شد. معضل ژیمناستیک حل می شود؟
انتخابات فدراسیون ژیمناستیک اسفند ۱۴۰۱ برگزار شد 

و عابد حقدادی به عنوان رئیس فدراســیون انتخاب شــد. 
البته انتخابات فدراســیون ژیمناستیک به جای اینکه مایه 
آرامش برای این فدراسیون شود بیشتر ایجاد حاشیه کرد. به 
طوری که الان بعد از گذشت ۱۰ ماه هنوز فدراسیون جهانی 
ژیمناســتیک، ریاست عابد حقدادی را قبول ندارد و اینچه 

درگاهی را به عنوان رئیس فدراسیون می شناسد.
مشکلات این فدراسیون به قدری زیاد است که ورزشکاران 
این رشــته برای اعزام به مسابقات مختلف با مشکل روبه رو 
بودند و اگر رئیس ســابق فدراسیون ژیمناستیک کارهای 
ثبــت نام آن ها را انجام نمی داد، از حضور در مســابقات باز 
می ماندند. در رقابت های یونیورســیاد هــم به دلیل اتمام 
لایسنس ورزشکاران، با وجود اینکه آن ها اعزام شده بودند 
اما نتوانستند در مسابقات شرکت کنند و رئیس فدراسیون 
هم نتوانست کاری از پیش ببرد. برای ثبت نام اولیه مسابقات 
گزینشــی المپیک هم اگر اینچه درگاهی کارهای ثبت نام 
ورزشکاران را انجام نمی داد آن ها احتمالاً به راحتی فرصت 

کسب سهمیه المپیک را از دست می دادند.
کمیته ملی المپیک به دنبال 

حل مشکلات ژیمناستیک
به نظر می رســد دعوت از اینچه درگاهی به مجمع کمیته 
ملی المپیک پایان جنگ در فدراسیون ژیمناستیک است 
و مســئولان ورزش به این نتیجه رسیدند که تغییراتی در 
این فدراســیون ایجاد کنند تا بیش از این ژیمناستیک در 
معرض خطر قرار نگیرد. مناف هاشمی دبیرکل کمیته ملی 
المپیک در مورد دعوت اینچه درگاهی به مجمع کمیته ملی 
المپیک گفت: »تصمیمــی که رئیس کمیته ملی المپیک 
و وزیر ورزش و جوانان گرفتند به مصلحت ورزش کشــور 
است. چیزی که به مصلحت ورزش کشور و ورزشکاران است 
حتماً تصمیم درستی است.  شاید من به شخصه یا شخص 
دیگری از آن ناراحت باشــیم اما مصالح کشور مهم تر است. 
تصمیم جمعی بود و برای اینکه این فدراسیون تعلیق نشود 
این کار، کار ســنگینی بود که کاش دو ســال پیش اتفاق 

می افتاد. در غیر این صــورت هر عزیزی که امروز آنجا کار 
می کند برای ما عزیز بوده اما آنچه ملاک ماست تاییدیه های 
فدراســیون های جهانی برای اعزام ها، رویدادها، المپیک و 
لایسنس هاست. به همین دلیل بیشتر اظهار نظر نمی کنم.« 
پیش از این هم مناف هاشمی دبیرکل کمیته ملی المپیک 
از تجدید انتخابات فدراسیون ژیمناستیک خبر داده بود و 
تأکید کرده بود که انتخابات فدراســیون ژیمناستیک باید 
تجدید شــود و بیشــتر از این هم نباید ملاحظه کنیم، در 
غیر این صورت اتفاق ناگواری رخ می دهد که حســرت آن 
را می خوریم. به نظر می رســد با توجــه به ابطال انتخابات 
فدراسیون ژیمناستیک از سوی دیوان عدالت اداری و از همه 
مهم تر دعوت اینچه درگاهی به مجمع کمیته ملی المپیک، 
مسئولان ورزش به دنبال راهی هستند تا شرایط را در این 
فدراسیون بهبود ببخشــند و آن طور که شنیده می شود، 
خســروی وفا و کیومرث هاشمی مکاتباتی با هم داشتند و 

قرار است این فدراسیون به زودی به ساحل آرامش برسد.

در حالــی که تنها 8 ماه تــا بازی های پارالمپیک پاریس 
باقی مانده اســت اکثر رشــته های ورزشــی جانبازان و 
توانیابان که در پارالمپیک مدال آور هستند در بلاتکلیفی 

به سر می برند و خبری از برگزاری اردوهای آن ها نیست.
به گزارش ایســنا، کاروان ایران در بازی های پاراآسیایی 
هانگژو در حالی با کســب ۴۴ طــلا، ۴۶ نقره  و ۴۱ برنز 
برای اولین بار در جایگاه دوم قرار گرفت که با گذشــت 
بیش از یــک ماه از ایــن بازی ها و بــا تغییراتی که در 
مدیریت فدراســیون جانبــازان و توانیابان صورت گرفت 
وضعیت اکثر رشته های ورزشــی این فدراسیون به ویژه 
رشته های مدال آور از جمله والیبال نشسته، وزنه برداری، 
دوومیدانی، تیروکمان و تیراندازی از نظر تشکیل اردوی 
آماده ســازی برای شرکت در پارالمپیک پاریس مشخص 

نیست و در بلاتکلیفی به سر می برند.
هم چنیــن کادر فنی این رشــته ها که قــرارداد آن ها تا 
بازی های پاراآسیایی هانگژو چین بود با اتمام قراردادشان 
ابلاغ جدیدی از سوی فدراسیون و کمیته ملی پارالمپیک 
بــرای ارایه برنامه هــای خود جهت آماده ســازی تیم ها 

دریافت نکردند و مربیان رشته های مدال آور که اکثر آن ها 
سهمیه بازی های پارالمپیک پاریس را کسب کرده اند در 

بلاتکلیفی به سر می برند.
بلاتکلیفی مربیان تیم های ملی رشته های مختلف ورزش 
جانبازان و توانیابان در حالی است که اکثر مدال آوران نیز 
در شــرایطی قرار دارند که برای آماده سازی خود جهت 
شــرکت در پارالمپیک پاریس به دلیل نامشــخص بودن 
زمان برگزاری اردوها به ناچار تمرینات خود را به صورت 
غیرمتمرکز پیگیری می کنند تا فدراسیون زودتر وضعیت 

اردوهای آماده سازی پارالمپیک پاریس را مشخص کند.
ضمن این که بســیاری از مدال آوران با انتقاد نســبت به 
پرداخت نشــدن پاداش پای ســکوی آن ها در بازی های 
پاراآسیایی هانگژو چین، معتقدند که این پاداش مربوط 
به پای ســکو بوده نه این که بعد از گذشت بیش از یک 
ماه از بازی ها هنوز خبری از پاداش پای ســکو نیست و 
هم چنان باید منتظر بمانند تا ببینند فدراســیون بالاخره 
پاداش پای ســکوی مــدال آوران نقره و برنــز بازی های 

پاراآسیایی هانگژو را چه زمانی پرداخت خواهد کرد؟
به نظر می رســد نداشــتن رئیــس و دبیر، فدراســیون 
جانبازان و توانیابــان را با چالش های جدی روبه رو کرده 
است که سبب شده در فاصله 8 ماه تا پارالمپیک پاریس 
ورزشکاران مدال آور رشــته های مختلف این فدراسیون 
در بلاتکلیفی به ســر ببرند و هم چنــان منتظر برگزاری 
اردوهای آماده سازی باشند که قطعا این بلاتکلیفی آسیب 

جدی به کاروان ایران در پارالمپیک پاریس خواهد زد.

نخســتین اردوی تیــم ملی هندبال مــردان ایران جهت 
حضور مقتدرانه در مسابقات قهرمانی آسیا با حضور رئیس 

فدراسیون آغاز شد.
بــه گزارش فارس، اولین اردوی تیــم ملی هندبال مردان 
ایران با حضور ۲۲ بازیکن جهت حضور در بیست و یکمین 
دوره مسابقات هندبال قهرمانی آسیا و انتخابی جهان زیر 
نظر مجید رحیمی زاده ســرمربی تیم ملی در تهران و به 

میزبانی سالن فدراسیون هندبال آغاز شد. 
علیرضا پاکدل، رئیس فدراســیون هندبــال در آغاز این 
اردو با حضور در جمــع بازیکنان ضمن عرض خوش آمد 
و تبریک به کادرفنی تیم ملی گفت: تصمیم فدراســیون 
هندبال حضور آقای مجید رحیمی زاده به عنوان سرمربی 
تیم ملی هندبال در این رقابت ها بود که قرار اســت کادر 
فنی با تجربه ای  نیز در این مسیر سخت آقای رحیمی زاده 
را یاری کنند. همین جا از زحمات »وسلین وویوویچ« در 
مدت حضورش روی نیمکت سرمربیگری تیم ملی هندبال 
تشکر می کنم. پاکدل افزود: در مسیری قدم گذاشتیم که 
فراز و فرودهای سختی داشتیم. این مسیر از قونیه و هانگژو 
شروع شد و حسن ختام امسال بحرین و مسابقات قهرمانی 
آسیاست که البته شرایط سخت تری از دوره قبل دارد زیرا 
۴ سهمیه جهانی توزیع می شود بنابراین مهمترین نکته در 
این مســیر مهم، همدلی و فعل خواستن است. باید تلاش 
مضاعف کنیم و وارد مســائل حاشیه ای نشویم و به هدف 
تیم ملی فکر کنیم. ما الان در مسیری هستیم که می توانیم 
با تمرکز بالا و فعل خواستن مقابل تیم های بزرگ آسیا با 

بهترین کیفیت بازی کنیم. امیدوارم در این مسیر سخت با 
کوشش و همت شما و کادر فنی بتوانیم سهمیه جهانی را 

برای دومین بار پیاپی بدست بیاوریم.
نخستین اردوی آمادگی تیم ملی هندبال بزرگسالان تا ۲5 
آذر ماه ادامه دارد و تیم ملی هندبال کشورمان برای کسب 
آمادگی بیشتر برای حضور در مسابقات قهرمانی آسیا چند 
بازی تدارکاتی با تیم های هندبال حوزه خلیج فارس برگزار 
می کنــد و همچنین از ۱۴ دی در تورنمنت مســکو که با 
حضور تیم های روسیه، بلاروس و مراکش برگزار می شود، 

شرکت می کند.
علی رحیمی کازرونی، محمد سیاوشی، فواد فرهادی، رضا 
عزتی، یونس آثاری، میلاد قلندری، مجتبی حیدرپور، علی 
شایسته، آرمان رحمانی، وحید مسعودی، حسین جهانی، 
امیرعباس سلطانی، افشــین صادقی، شهاب صادق زاده، 
سلامان بربط، بهشاد فاتحی زاده، امیرحسین فیروزبخت، 
کامیار طاهری، کیارش طاهری، یاسین کبیریان جو، علی 
شــیرانی و محمد صفری ۲۲ بازیکنی هستند که در این 

اردو حضور دارند. 

آغاز راه جنگجویان هندبال ایران در ماموریت سخت آسیایی بلاتکلیفی رشته های مدال آور جانبازان در فاصله ۸ ماه تا پارالمپیک


